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Vážení občané,                                                    -----     
 
 zima nám ťuká na dveře a  nedávno nám již dvakrát ukázala, jak 
umí vše krásně zabalit do své sněhové peřiny. Na přebal posledních zpráv 
letošního roku jsme přesto museli nakonec použít fotografie z let 
minulých. Pokusili jsme se těmi několika sněhem posypanými obrázky 
navodit blížící se vánoční atmosféru. Vždyť nikdo z nás neví, jak moc nás 
svou bělostí potěší Vánoce letošní. 
 Moc bych si přál na konci každého roku uvést, jak byl úspěšný. 
Ale znáte to: Ono v těch uspěchaných týdnech a měsících záleží dost 
často i na okolnostech, které můžeme ovlivnit jen málo a nebo dokonce 
vůbec ne. 
 A tak se vám hned na začátku musím omluvit, že ze slibovaných 
nových chodníků bude možná hotová jen část a kaluže před 
samoobsluhou nás budou trápit ještě do jara. Důvod  je prostý. Stavební 
firmy se zabývají lukrativnějšími zakázkami. Jako by se totiž v listopadu 
roztrhl pytel s penězi na opravu a rekonstrukce silnic a výsledky znají 
všichni řidiči – bláznivé objížďky, někde pěkný chaos a kolony vozidel. 
 Bohužel ze státního měšce nezacinkalo nic pro náš městys. 
Oslovili jsme řadu poslanců, naše žádost na ministerstvu financí asi málo 
vyčnívala a nepomohl ani dopis předsedovi rozpočtového výboru PS 
Mgr. B. Sobotkovi. Zase byla důležitější místa jiná, mezi nimi dokonce i 
golfové hřiště. To je přece potřebnější než tělocvična pro dvě stě dětí. 
 Dokončujeme podklady pro Územní plán městyse Doudleby nad 
Orlicí, který bude základním dokumentem na mnoho let pro stavební 
rozvoj u nás a měl by být i zárukou dostatečné nabídky pozemků pro 
výstavbu rodinných domů. 
 Rozpočet na rok 2008 schválilo zastupitelstvo městyse na svém 
posledním veřejném zasedání 7. prosince. Počítá se v něm samozřejmě i 
s bankovním úvěrem na stavbu tělocvičny ve výši deseti milionů Kč. Ten 
chceme splatit do pěti let, ale bude to pochopitelně znát na dalších 
ročních rozpočtech v kapitole výdajů. V rozpočtu se promítne citelně i 
zdražení elektřiny, plynu a vody. 
 Přes problémy a nepříliš dobré zprávy mám pocit, že si všichni 
zasloužíme v nadcházejících svátcích trochu klidu a pohody. 



 

  

Přeji vám, milí občané, aby prožití Vánoc provázely jen úsměvy a aby 
vás potěšily dárky, jež dostanete a především radost z těch, které dáváte. 
Přeji nám všem, aby se nám v roce 2008 dařila práce, každému z vás 
alespoň pár kapek štěstí a hodně důvodů k radosti. 
 

                                        Jiří Kaplan, starosta městyse  

------ 
 

 
Vyhodnocení sportovní činnosti za rok 2007 
 

Letošní rok byl původně zaměřen k jednomu vrcholu a to 
k úspěšnému absolvování nejdelšího běžeckého závodu světa. Účastí     
na 3 100 mil dlouhém závodě v New Yorku jsem podřídil jarní i letní část 
přípravy. Bohužel zranění nohy, které mě postihlo v průběhu závodu 
zhatilo veškeré mé plány. A taky samozřejmě ovlivnilo i druhou polovinu 
běžecké sezóny. Ta byla zaměřena na vyléčení zranění a návrat na 
běžecké závody. Z obavy obnovení zranění jsem se zaměřil na účast na 
maratónech, delší tratě jsem raději ještě nepokoušel. Ale i tak jsem dosáhl 
dílčích úspěchů. Nyní krátce k jednotlivým závodům. 

Světový pohár v halovém běhu na 48 hodin, Brno 16. – 18. 3.  
V prvním závodě sezóny a v největším domácím ultra běhu jsem dosáhl 
největšího letošního úspěchu – celkové třetí místo a naběhaných bezmála 
375 kilometrů mě řadí do desátého místa v letošních světových tabulkách 
v této disciplíně. V rámci tohoto běhu se konalo i Mistrovství České 
republiky na 24 hodin a 48 hodin. V obou klasifikacích jsem se umístil na 
prvním místě, takže dva tituly mistra republiky lze též považovat za velký 
úspěch. 

3 100 mil, New York, 17. 6. – 8. 8. Jak už jsem uvedl, zranění 
nohy mě vyřadilo z úspěšného absolvování nejdelšího běžeckého závodu 
na světě. 12. den závodu odstupuji s naběhanými 1 156 kilometry 
z druhého místa. I přes velké zklamání jsem rád, že jsem měl možnost být 
u toho. 

Absolvované maratóny: 
Sosnová u České Lípy 7. 4.     2. místo v kategorii B 
Rychnov nad Kněžnou 26. 8.    2. místo v kategorii C 

Slatiňany 22. 9.     3. místo v kategorii B 
Benešov u Semil 6. 10.     6. místo v kategorii C 
Praha 20. 10.     13. místo v kategorii B 
Kladno 27. 10.      2. místo celkově 
Sosnová u České Lípy 4. 11.    6. místo v kategorii B 
Poruba 24. 11.      6. místo v kategorii B 
Poruba 25. 11.      4. místo v kategorii B 
 Závěrem bych chtěl poděkovat Úřadu městyse v Doudlebách nad 
Orlicí za přízeň a již několikaletou podporu při provozování tak 
náročného koníčka jako je ultramaratón. Pevně věřím, že mi úřad městyse 
zachová přízeň i pro rok 2008, kdy bych se chtěl opět zařadit nejen mezi 
naši, ale i světovou ultramaratónskou špičku. 
 

------     Vlastimil Dvořáček 
    
 

 
Žít na venkově znamená ctít jiné hodnoty 
Rozhovor se senátorkou Václavou Domšovou 
 
Jako občan se na Vás jako na senátorku mohu obrátit s čím?  
     "Na senátora se  můžete obrátit prakticky s čímkoliv. Snažíme se 
pomoci, když to někde nefunguje, snažíme se věci „postrkovat“. Pravdou 
je, že si nás mnohdy občané pletou s advokáty, ombudsmanem, 
Vševědem nebo bývalým stranickým tajemníkem, kterému stačilo 
zvednout telefon... Senátor ale může posloužit třeba právě tím, že „otevře 
dveře“ na příslušná ministerstva, úřady…  Přesto naší hlavní prací je 
legislativní proces, zákonodárství a vše s tím spojené. Proto mi velice 
pomáhají  všechny připomínky, podněty i stížnosti, se kterými za mnou 
občané při pravidelných pondělních senátorských dnech v obvodu 
přicházejí."  
Co považujete za největší úspěch svého dosavadního senátorského 
působení? 
     "Před pěti lety jsem voličům slibovala, že budu stát na straně venkova 
a toho se snažím držet. Má práce v tomto směru se týká například 
výrazného posílení rozpočtů zejména malých obcí v rámci změny zákona 



 

  

o tzv. rozpočtovém určení daní, a to 
už  od 1. 1. 2008.  Tomu  však 
předcházela téměř tři roky dlouhá 
diskuse, několik seminářů a 
veřejných slyšení, které také např. 
vyústily v podání ústavní stížnosti v 
této věci, ale i Petice proti 
diskriminaci venkovského 
obyvatelstva,  kterou jsme 
organizovali se Spolkem pro obnovu 
venkova. To vše vytvořilo potřebný 
tlak a vláda se začala touto 
problematikou vážně zabývat. Na 
můj vkus jdou ale všechny tyto 
změny příliš ztuha, pomalu a 
složitými vyjednáváními. Již třetí 
rok předsedám v Senátu Stálé 
komisi pro rozvoj venkova, kde o 

problematice venkova často hovoříme a snažíme se zájmy venkova 
prosazovat. Věřte, že to není jednoduché. Všechny moje aktivity můžete 
najít na mých internetových stránkách www.domsova.cz." 
Čeho byste ještě v rámci svého mandátu chtěla dosáhnout? 
     "Venkov nejsou jen starostové a obce jako takové, ale i zemědělství, 
lesy, životní prostředí, školství, kultura, zdravotnictví a sociální 
problematika, podnikání, doprava… Takže práce až nad hlavu! Jde mi o 
zlepšení kvality života na venkově a v tomto směru je to nelehký a hlavně 
dlouhodobý úkol." 
Jak Vám pomáhá mimosenátní činnost v práci senátorky? 
     "Z doby předsenátorské mi zůstalo předsedování v Dobrovolném 
svazku obcí Region Orlické hory. Ta práce mě vrací takříkajíc zpátky na 
zem. Např. zjišťuji, jak zbytečně složité je čerpání  různých dotací, jak 
přebujelá je byrokracie s tím spojená, jak je těžké jen se zorientovat 
v jednotlivých dotačních titulech, jak složité je projekty EU nejen 
dofinancovat, ale zejména předfinancovat atd. Prostě kontakt se starosty z 
celého mého volebního obvodu (136 obcí) je pro mne velmi přínosný. 
Také jsem ještě místopředsedkyní celorepublikového  Spolku pro obnovu  

venkova, docházím na jednání Komory obcí při Svazu měst a obcí atd. 
atd. Všechno to je pro mou práci velice důležité a podnětné, ale nějak 
přestávám stíhat… Musím dodat, že za tyto aktivity neberu žádný plat. 
Mým jediným příjmem je ten senátorský."  
Účastníte se řady vesnických akcí... 
     "Ano a moc ráda. Pokud jsem pozvána a čas dovolí, absolvuji i 
několik akcí za víkend. Hodně fandím dobrovolným hasičům a všem 
vesnickým spolkům. Jsou to lidé, kteří vesměs hýbou veškerým děním na 
vesnici a snaží se obohacovat život i těm ostatním. A právě pro ten pravý 
venkovský život je důležité, aby se lidé scházeli a dobře spolunažívali. 
Co by byla platná vyšperkovaná vesnice, když by tu lidé spolu nemluvili! 
Dnes je takový trend, že ve vesnici si postaví nové domy lidé z města a 
starosta si mne ruce, jak mu budou nové děti chodit do školy, jak se mu 
posílí rozpočet, ale mnohdy bývá skutečnost jiná. Tito novousedlíci jezdí 
do zaměstnání do města, děti vozí do školy s sebou, postaví si 
dvoumetrový plot, žádných akcí v obci se nezúčastňují. Pro tu obec v 
podstatě nejsou žádným přínosem, žijí dále tím městským spotřebním 
způsobem života. Neříkám, že takoví jsou všichni. Bude to tak jednu 
generaci trvat, než si ti lidé zvyknou a pochopí, co to je žít dennodenně  
na vesnici. Žít na venkově totiž znamená i ctít jiné hodnoty."  
Mluví se o pořádání olympijských her v Praze. Venkov je proti....  
     "Můj názor je jasný. Ačkoliv srdce říká ano, rozum velí jednoznačně 
ne! Naše republika je v současné době zadlužena až po uši. Nemáme 
jistotu, že různí čeští filutové celou akci nevytunelují. Neumím si 
představit, k čemu pak budou sloužit megalomanské stadiony. "  
Chcete ještě něco nakonec dodat? 
     "Pomalu se blíží vánoční čas, tak bych samozřejmě ráda popřála všem 
hodně klidu, sváteční nálady a rodinné pohody nejen o Vánocích. A také 
odvážné vykročení do Nového roku tak, aby ten nastávající rok 2008 byl 
rokem šťastným. Jaké si to uděláme, takové to budeme mít a přitom 
nezapomeňte, že „Kde je vůle, tam je i cesta!“  
 

Pavel Bednář 
 

------ 
 



 

  

Pokračování z minulého čísla  -  „dobré rady dětem“.            
                                                                                -----   

Pravidla pro děti k bezpečnějšímu užívání internetu 
 

1. Nikdy nesděluj adresu svého bydliště, telefonní číslo domů nebo 
adresu školy, kam chodíš, jména a adresy rodičů a rodinných 
příslušníků i jejich telefonní čísla do práce, někomu, s kým jsi se 
seznámil/a prostřednictvím internetu, jestliže Ti to rodiče (nebo 
lidé, kteří se o Tebe starají) přímo nedovolí. 

2. Pokud se neporadíš s rodiči, neposílej nikomu po internetu 
fotografii, číslo kreditní karty nebo podrobnosti o bankovním účtu 
a vůbec žádné osobní údaje. 

3. Nikdy nikomu, ani nejlepšímu příteli neprozraď heslo nebo 
přihlašovací jméno své internetové stránky nebo počítače. 

4. Nikdy si bez svolení rodičů nedomlouvej osobní schůzku 
s někým, s kým jsi se seznámil/a  prostřednictvím internetu. Doma 
musí bezpodmínečně vědět, kam jdeš a proč. I když Ti rodiče 
dovolí se s takovým člověkem sejít, nechoď na schůzku sám/sama 
a sejděte se na bezpečném veřejném místě. 

5. Nikdy nepokračuj v chatování, když se Ti bude zdát, že se tam 
probírají věci, které Tě budou přivádět do rozpaků nebo Tě 
vyděsí. Vždy o takovém zážitku řekni rodičům.  

6. Nikdy neodpovídej na zlé, urážlivé, nevkusné nebo hrubé e-maily. 
Není Tvoje vina, že jsi tyto zprávy dostal/a. Když se Ti to stane, 
oznam to rodičům. 

7. Nikdy neotvírej soubory přiložené k elektronickým zprávám (e-
mailům), pokud přijdou od lidí nebo z míst, které neznáš. Mohou 
obsahovat viry nebo jiné programy, které by mohli zničit důležité 
informace a významně poškodit software počítače. 

8. Vždy řekni rodičům (nebo lidem, kteří se o Tebe starají) o všech 
případech nepříjemných, vulgárních výrazů na internetu, totéž  
platí pro obrázky s vulgární tematikou. 

9. Vždy buď sám/sama sebou a nezkoušej si hrát na někoho, kým 
nejsi (na staršího, na osobu jiného pohlaví apod.). 

10. Vždy pamatuj na následující pravidlo a chovej se podle něho: 
jestliže některá webová stránka bude obsahovat upozornění, že je 

určena jen pro dospělé nebo jen pro lidi od určitého věku, musí se 
to respektovat a ti, kteří nevyhovují kritériím nemají takovou 
stránku otevírat. 

11. Domluv se s rodiči na pravidlech používání internetu a poctivě je 
dodržuj. Především se domluv, kdy můžeš internet používat a jak 
dlouho. 

12. Provždy si zapamatuj další pravidlo: když Ti někdo na internetu 
bude nabízet něco, co zní tak lákavě, že se to nepodobá pravdě, 
nevěř mu – není to pravda. 

 
 Jestliže na internetu najdeš něco, o čem jsi přesvědčen, že je to 
nelegální, oznam to rodičům. 

 
------------------------------------------------------------------ 

Školská a kulturní komise v Doudlebách nad Orlicí  
Vás zve na 

 

VÁNOČNÍ KONCERT 
komorního sboru X-tet a 

Prausova sboru 
 

 
 
do kostela církve československé husitské 
dne 13. prosince 2007 v 18.00 hodin 
ZAZNÍ VÁNOČNÍ PÍSNĚ A KOLEDY  
vstupné dobrovolné 

------------------------------------------------------------ 
 

Zimní provoz sběrného dvora 
 

V období od 1. 12. 2007 do 29. 2. 2008  
je sběrný dvůr otevřen   pouze v sobotu od 8,00 do 11,00 hod. 



 

  

Židovská obec v Doudlebách                    -----   
 

Pro značné odlišnosti postupně zformovaných náboženských 
představ, práva, pravidel  (obsahuje je Tora, prvních pět knih židovské 
bible, zahrnují 633 přikázání, Talmud a Mišna, soubory komentářů 
rabínů, židovských vykladačů a učitelů) od kmenových soustav bohů i od 
pozdějšího křesťanství, islámu  či jiných náboženských systémů (jediný 
Bůh Jahve, obřízka, sváteční den šabat, systém židovských svátků, aj.) 
nenacházeli Židé vždy plné pochopení u ostatních lidí. Stejně působily 
početné odlišné zvyklosti v normálním životě (svěcení svátků, doba 
dospělosti, svatební smlouvy, vybavení domácnosti, rituální čistota jídla, 
židovský kalendář aj.) i některé způsoby obživy (zvláště obchod, 
poskytování úvěrů, půjčování na zástavu). Židé byli téměř nepřetržitě 
různým způsobem omezováni četnými zákazy či příkazy, vymezováno 
místo jejich bydlení (ghe-tto), části oděvu, byli pronásledováni, 
zbavováni majetku, postihováni pogromy (násilná akce proti skupině 
obyvatelstva), obviňováni z rituálních vražd, případně  vypovídáni z měst 
či z celého státu. Ačkoliv získávali od panovníků značné krátkodobé i 
dlouhodobé výsady a výhody za různé platby a služby, zvláště finanční, 
byly tyto běžně porušovány a jejich opětné uznání vykupováno nemalými 
peněžními částkami. Často docházelo i k úplnému vyvlastnění 
židovského majetku jednotlivců i skupin. K zvláště velkému 
pronásledování Židů došlo ve 14. století v Německu, kolem roku 1300 
byli Židé vyhnáni z Anglie a Francie, v roce 1492 byli vypovězeni ze 
Španělska (100 000 až 200 000 vyhnanců), 1497 z Portugalska.                                                                                                                                                                       
Na území dnešní ČR se setkáváme s židovským obyvatelstvem od 8. 
století, písemně je doloženo ve století 10. I v našich zemích bylo jejich 
trpění, vykupované finančními částkami a jinými službami, provázeno 
téměř trvalým pronásledováním i vyháněním. Jejich postavení upravovala 
Židovská statuta (Statuta Judaeorum) Přemysla Otakara II. (1253-1278) 
z roku 1254, která podřizovala Židy přímo panovníkovi. Ochranu, 
náboženskou svobodu, právo obchodu s penězi si vykupovali daněmi a 
peněžními půjčkami. Výsady Židů měl potvrdit vždy nový panovník. 
Vztah Přemyslových nástupců, později pak vládců habsburské monarchie 
vůči Židům nebyl jednoznačný.  Byl určován shora uvedenou užitečností 
židovského   obyvatelstva  a  měnil  se  nejen  s  panovníky,  ale i  s jejich 

celkovou situací. Významným zásahem do života Židů byla opatření 
Karla VI. (1711-1740). Translokační reskript z roku 1726 přikazoval 
Židům přestěhovat se do zvláštních ulic a čtvrtí, ležících dále od svatých 
míst křesťanů, stanovil nepřekročitelný počet židovských rodin 
v Čechách i na Moravě, jehož  dodržení zabezpečoval familiantský 
zákon. Ženatí či ovdovělí Židé s potomstvem byli otci rodin (patres 
families) a jediní měli právo pobytu v zemi. Po smrti otce se směl oženit 
nejstarší syn, ostatní se mohli ženit po odchodu ze země. Rodiny jen 
s dcerami byly pokládány za vymřelé, dívky se směly vdát pouze do 
ciziny. Za nedodržení byly tresty pro Židy i pro jejich vrchnost. Zákon 
přinesl rozvrat do rodinného života, který Židé v diaspoře pokládali za 
jednu z nejvyšších hodnot. Ne vždy příznivá doba pro ně nastala též za 
vlády Marie Terezie. Několikrát je vypověděla z Prahy i Království 
českého, avšak hospodářské zájmy ji přiměly  ostrá nařízení zmírnit, což 
museli vykupovat toleranční daní. Její postoj vyvolaly sympatie  Židů s 
Pruskem při jeho vpádu do Čech. V některých místech je před odchodem 
zachránilo pokřtění, např. v Kostelci nad Orlicí. Příznivější poměry pro 
ně nastaly za vlády Josefa II. Zákony, které se vztahovaly na Židy byly 
součástí ostatních opatření. Judaismus byl tolerován jako vyznání 
z tolerančního patentu, zrušena byla některá dřívější dílčí ustanovení. Pro 
budoucí postavení Židů měla velký význam jazyková nařízení. Podle nich 
museli přijímat německá jména, vést záznamy v německém jazyce a 
vzdělávat se v něm. Josefinské reformy se staly základem pro Systemální 
židovský patent z roku 1797, který v podstatě platil až do roku 1848. 

Změny v roce 1848 se dotkly značně židovského postavení. 
Získali svobodu pohybu a osídlení, byl zrušen familiantský řád, 
ustanovení o ghettu, toleranční daň aj. Emancipace židovského 
obyvatelstva byla formálně dovršena ústavními zákony v roce 1867. 
Tehdy získali základní práva, bylo jim přiznáno státní občanství, aktivní i 
pasivní volební právo a stejná práva jaké měli ostatní obyvatelé. V rámci 
zmíněných ustanovení se rozvíjel i život v doudlebské židovské obci. 
     
 /pokračování příště/ 
 
------                                                               

                     Jan Kaplan, kronikář 



 

  

 
O nejkrásnějšího vánočního andělíčka 

Knihovnou tradičně vyhlašovaná výtvarná 
soutěž pro děti tématicky navozující atmosféru 
vánočních svátků se setkala s velkým ohlasem. 
Andělský (andělíčkovský) námět podnítil spoustu 
malých a mladých tvůrců k uplatnění dovednosti a 
fantazie ve tvarech i materiálech, a tak se v knihovně 

sešla řada andílků z papíru, látek, nadýchaných krajek a ozdob, dokonce i 
voňavých z perníku a korálkových. 

Vyhodnocení soutěže bylo tak obtížné, že bylo nutno vytvořit 
navíc kategorii desetiletých a v kategorii předškoláků a šesti až 
devítiletých udělit více třetích míst. 
Začněme od nejmenších – kategorie dětí předškolních: 

1. Vladimír Pešek  
2. Radim Petr  
3. Andrea Ivanová a Tomáš Šafařík  

 

6 – 9 let         1. Michaela Kubíčková 
  2. Mikuláš Čirip 
3. Lucie Kozlová, Jan Hlaváček a Kateřina Hrobařová 

 

10 let           1. Eliška Symonová 
2. Karolína Knopová 
3. Nikola Šponarová 

 

11 – 15 let   1. Andrea Vostřelová 
2. Vlasta Hlaváčková 
3. Daniela Šafaříková 

 

Zvláštní cena za originalitu byla udělena Štěpánu Látrovi. 
 

Andělíčky si můžete prohlédnout ve výloze knihovny a uvnitř na 
nástěnce.Knížky budou oceněným předány v týdnu po 10. prosinci, pro 
všechny ostatní je v knihovně připraveno lízátko. 

Přeji všem pohodovou dobu předvánoční a Vánoce krásné tak, jak 
si je sami představujete. 
                                                                     Helena Hájková, knihovnice 

Vývoz popelnic v roce 2008 

Q měsíc počet 
svozů 

týden datum svozu 

4/2007 prosinec 0 53. pátek   28.12.2007 
1 2. pátek   11. 1.2008 leden 
2 4. pátek   25. 1.2008 
3 6. pátek     8. 2.2008 

únor 
4 8. pátek   22. 2.2008 
5 10. pátek     7. 3.2008 

1/2008 

březen 
6 12. pátek   21. 3.2008 
7 14. pátek     4. 4.2008 

duben 
8 16. pátek   18. 4.2008 
9 18. pátek     2. 5.2008 
10 20. pátek   16. 5.2008 květen 
11 22. pátek   30. 5.2008 
12 24. pátek   13. 6.2008 

2/2008 

červen 
13 26. pátek   27. 6.2008 
14 28. pátek   11. 7.2008 

červenec 
15 30. pátek   25. 7.2008 
16 32. pátek     8. 8.2008 

srpen 
17 34. pátek   22. 8.2008 
18 36. pátek     5. 9.2008 

3/2008 

září 
19 38. pátek   19. 9.2008 
20 40. pátek     3.10.2008 
21 42. pátek   17.10.2008 říjen 
22 44. pátek   31.10.2008 
23 46. pátek   14.11.2008 

listopad 
24 48. pátek   28.11.2008 
25 50. pátek   12.12.2008 

4/2008 

prosinec 
26 52. pátek   26.12.2008 

1/2009 leden 1 2. pátek     9. 1.2009 
 



 

  

Výstavba tělocvičny – krok za krokem 

 
 

 
 

 
 

Kulturní a sportovní akce roku 2007 

Datum Název akce Pořadatel 

14.12. Bladex (živá hudební produkce) TJ Velešov-kopaná 

15.12. Zdobení vánočních chaloupek - Lena TJ Sokol 

25.12. Staré pecky a fláky (reprodukovaná hudba) TJ Velešov-kopaná 

26.12. 
Štěpánská jízda - Rokytnice v Orlických 
horách (lyže) TJ Velešov-turisté 

31.12. Silvestr na chatě TJ Velešov-turisté 

prosinec Předvánoční koncert v kostele ŠKK 

 
 

Kulturní a sportovní akce roku 2008 

Datum Název akce Pořadatel 

1.1. Výstup na Velešov - 24. ročník (lyže, pěší) TJ Velešov-turisté 

4.1. Členská schůze TJ Velešov-turisté 

21.-23.1. Noční přejezd OH (B. Jindra - Vamberk -  TJ Velešov-turisté 

  Běžky   

22.-24.2. Šumava (B. Jindra - Vamberk - běžky) TJ Velešov-turisté 

25.-27.1. Krušné hory (B. Jindra- Vamberk- běžky)  TJ Velešov-turisté 

leden Valná hromada TJ Sokol 

15.-17.2. Rokytnice nad Jizerou - přejezd Krkonoš - TJ Velešov-turisté 

  34. ročník (běžky)   

23.2. Dětský karneval – Lena TJ Sokol 

29.2. Staré pecky a fláky partystan.cz 

únor Divadlo Pardubice ŠKK 
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